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U weet het misschien niet, maar over een jaar, op 19 maart, zijn er weer 
gemeenteraadsverkiezingen. Vanuit de besturen zijn de voorbereidingen inmiddels in 
gang gezet. In de raad werken we ‘rustig’ door. 
 
Uit de raadsvergadering van 20 december 2012: 
 
Monumentenbeleid 
We hebben als fractie al verschillende keren geprobeerd om het monumentenbeleid 
op de agenda te krijgen. Vaak kwamen we een paar stemmen tekort om het voor 
elkaar te krijgen.  
Maar in december is het gelukt. Misschien hebt u de Leusder Krant gelezen. Aan de 
Burg. Beaufortweg staat een oude dokterswoning die onder druk kwam te staan. Dit 
was een mooie aanleiding voor onze fractie om iets structureels te regelen voor de 
weinig oude of monumentale gebouwen die we hebben in Leusden. Het college kreeg 
van de volledige raad de opdracht om hier beleid voor op te stellen. In het voorjaar is 
dit klaar en gaat de raad erover besluiten. De eerste stap is gezet richting een 
Leusdens monumentenbeleid.  
 
Archeologie 
Opeens kregen we van allerlei boeren emails over hun zorgen m.b.t. het nieuwe 
archeologiebeleid. Boerenzoon Jan Overweg trok zich dat aan en ging in gesprek met 
een aantal boeren. Hij kwam in de raad met een wijzigingsvoorstel om voor de boeren 
een uitzondering te maken. De nieuwe regel is nl. dat er niet dieper dan 30 cm 
gegraven mag worden i.v.m. eventuele archeologische restanten van gebouwen of 
andere zaken. En het is gelukt. Boeren hoeven zich bij normaal agrarische gebruik hier 
zich niet aan te houden. 
 
Zwemonderwijs 
Het zwemonderwijs is afgeschaft. Onze fractie heeft daar vorig jaar mee ingestemd, 
omdat de meeste kinderen al kunnen zwemmen als ze gaan schoolzwemmen. 
Maar we weten niet of alle kinderen leren zwemmen. We hebben daarom een 
voorstel gedaan om elk jaar te inventariseren welke kinderen  in groep 4 van de 
basisscholen nog niet kunnen zwemmen. Helaas heeft deze motie het niet gehaald. 
Hij werd weggestemd met als motivatie: betutteling.  
Jammer, want het kan geen kwaad om hierop initiatief te nemen. Als ouders hun 
verantwoording niet nakomen is het goed dat er een vangnet is. We houden echter 
vol. Misschien denkt de raad er over een paar jaar anders over net zoals bij het 
monumentenbeleid. 
 
Motie Woningnood 
In Leusden zijn  2400 zogenaamde goedkope huurwoningen beschikbaar. Dat zou 
toereikend moeten zijn. Maar we weten dat de praktijk anders is. We zien een 
toenemende groep mensen die moeilijk een huis kan bemachtigen. Mensen die door 
verschillende oorzaken uit hun huis moeten en een goedkope woning nodig hebben. 
In de Leusder Krant lezen we schrijnende verhalen. 
We hebben via een motie gevraagd om in overleg te treden met de Woningstichting  

 

 



Leusden (WSL) om te bekijken hoe we beter tegemoet kunnen komen aan de 
woningbehoefte van de inwoners die in (financiële) problemen komen en  zonodig in 
overleg met de WSL de urgentiecriteria hierop aan te passen. 
Daarnaast hebben we het college gevraag om in schrijnende gevallen gebruik te 
maken van de hardheidclausule van de huisvestingsverordening. 
We hoefden de motie niet in stemming te brengen, want het college gaf aan dat ze dit 
gaan doen. Goed nieuws dus. We hopen dat de woningnood hierdoor minder zal 
worden. 
 
Deze vier  onderwerpen kwamen o.a. aan de orde in de raadsvergadering van 20 
december. In het weblog is hier meer over te lezen:  
http://leusden.christenunie.nl/k/n6095/news/view/550354/184673/Raadsvergaderin
g-20-december-2012.html 
 
Uit de raadsvergadering van 28 februari 2013 
 
Het accommodatiebeleid stond op de agenda. Het college kwam met een 
raadsvoorstel om in de toekomst anders om te gaan met accommodaties (daarbij 
moet je denken aan scholen, buurthuizen, sportkantines, en alle openbare ruimtes die 
van de gemeente zijn). Het voorstel was om voor al die accommodaties in de 
toekomst te gaan werken met kostendekkende huren en ook om te gaan sturen op 
functies en niet op stenen. Alle clubjes, verenigingen enzovoort moeten bijelkaar 
kunnen komen, in welke accommodatie dat is is niet meer relevant. 
Karolien had zich laten informeren door een aantal betrokkenen en deskundigen en 
zo input voor de fractie verzameld. Met elkaar kwamen we tot de conclusie dat het 
aangeboden stuk veel te onduidelijk is. We konden niet instemmen met het 
raadsvoorstel. Helder is dat wordt gefocust op functies én op kostendekkende 
verhuur. Maar hoe dit verder uit gaat pakken is ons niet duidelijk  
 
Wij hebben met andere fracties (behalve de VVD) een motie ingediend, waarin we 
aangeven welke uitgangspunten we wel willen zien in een nieuw raadsvoorstel. Zo wil 
de raad dat bestaande accommodaties in stand blijven tenzij de raad daar een ander 
besluit over neemt. De exploitatie van de accommodaties  wordt zo geregeld dat 
betrokken besturen en gebruikers zich kunnen richten op hun eigen kerntaken en de 
beheertaken niet de overhand krijgen. De raad verwacht van het college dat hij inzicht 
geeft in de wijze waarop de ontwikkeling van de maatschappelijke behoefte in kaart 
wordt gebracht en via monitoring wordt gevolgd. Ten slotte wil de raad dat het 
college inzicht geeft in mogelijke (financiële) consequenties van het beleid, ook voor 
de gebruikers.   
 
Onze fractie heeft schriftelijke vragen gesteld over ongewenste reclame-uitingen in 
bushokjes en op euroboards in Leusden. We vragen het college o.a. of ze met ons van 
mening zijn dat dit soort reclame-uitingen niet passen binnen de Nederlandse 
reclamecode die aangeeft dat reclame niet strijdig mag zijn met het algemeen belang, 
de openbare orde of de goede zeden? En we vragen of het college handhavend wil 
optreden tegen dit soort reclame-uitingen, die volgens ons de Plaatselijke 
Verordening niet zijn toegestaan. 
Vragen overigens, die tot veel media aandacht leidden omdat ze volgens velen vallen 
in de categorie ‘betutteling’; waar wij anders over denken. 
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Op 11 april is de volgende raadsvergadering. 
Punten die dan op de agenda staan zijn o.a. vaststelling bestemmingsplan Groot 
Agteveld; verkeersplan Achterveld; Wijziging Verordening Wet Werk en bijstand en 
Verordening Kinderopvang; Algemene subsidieverordening enzovoort. 
De agenda met stukken voor deze vergadering is te vinden op 
http://raadsplein.leusden.nl/sjablonen/1/infotype/committeemonitor/meeting/view.
asp?objectID=4779 
 
 
Voor vragen, opmerkingen en suggesties, neem vooral contact met ons op:  
Jan Overweg (033-4951783) en Karolien Pouwels (033-4332318), raadsleden 
Wim van Hell en Wout vd Brink, fractievertegenwoordigers 
Jan Hovenga en Gert Jan Bosland, steunfractieleden 
fractie@christenunie.leusden.nl 
 
          

  Volg ons ook op Twitter: @Jan Overweg, @KarolienPouwels, @HellWim 
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